



THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the Queen's Printer

PARTS I AND II

LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur de la Reine

PARTIES I ET II

Volume 39 Number 11

Whitehorse, November 15, 2020

volume 39 Numéro 11

Whitehorse, 15 novembre 2020

PUBLICATION AND SUBSCRIPTION

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the Queen’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index	\$75.00
Single issues, Parts I and II.....	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

ISSN 0715-2213

PUBLICATION ET ABONNEMENT

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur de la Reine. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel)	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

ISSN 0715-2213





THE YUKON GAZETTE

LA GAZETTE DU YUKON

TABLE OF CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

Item	Page
PART I	
CHANGE OF NAME NOTICES.....	1
APPOINTMENTS.....	2
CRIME PREVENTION AND VICTIM SERVICES TRUST ACT ..	2
HOSPITAL ACT.....	2
PUBLIC SERVICE ACT.....	2
PUBLIC SERVICE ACT.....	3
PUBLIC SERVICE ACT.....	3
PUBLIC SERVICE ACT.....	3
WATERS ACT.....	4
YUKON UNIVERSITY ACT.....	4
YUKON UNIVERSITY ACT.....	4
YUKON UNIVERSITY ACT.....	4
YUKON UNIVERSITY ACT.....	5
GOVERNMENT ORGANISATION ACT.....	5
YUKON ADVISORY COUNCIL ON WOMEN'S ISSUES ACT... 5	5
YUKON ADVISORY COUNCIL ON WOMEN'S ISSUES ACT... 6	6
DENTAL PROFESSION ACT.....	6
HEALTH PROFESSIONS ACT AND PHARMACISTS ACT..... 6	6
LIQUOR ACT.....	7
PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT.....	7
MINISTERIAL ORDERS.....	8
TERRITORIAL COURT ACT.....	8
PROCLAMATIONS.....	9
LOBBYISTS REGISTRATION ACT.....	9
PART II	
REGULATIONS.....	10

Article	Page
PARTIE I	
AVIS DE CHANGEMENT DE NOM.....	1
NOMINATIONS.....	2
LOI SUR LE FONDS POUR LA PRÉVENTION DU CRIME ET LES SERVICES AUX VICTIMES.....	2
LOI SUR LES HÔPITAUX.....	2
LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE.....	2
LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE.....	3
LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE.....	3
LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE.....	3
LOI SUR LES EAUX.....	4
LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON.....	4
LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON.....	4
LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON.....	4
LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON.....	5
LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT.....	5
LOI SUR LE CONSEIL CONSULTATIF SUR LES QUESTIONS TOUCHANT LES INTÉRÊTS DE LA FEMME.....	5
LOI SUR LE CONSEIL CONSULTATIF SUR LES QUESTIONS TOUCHANT LES INTÉRÊTS DE LA FEMME.....	6
LOI SUR LA PROFESSION DENTAIRE.....	6
LOI SUR LES PROFESSIONS DE LA SANTÉ AND LOI SUR LES PHARMACIENS.....	6
LOI SUR LES BOISSONS ALCOOLISÉES.....	7
LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES.....	7
ARRÊTÉS MINISTÉRIELS.....	8
LOI SUR LA COUR TERRITORIALE.....	8
PROCLAMATIONS.....	9
LOI SUR L'INSCRIPTION DES LOBBYISTES.....	9
PARTIE II	
RÈGLEMENTS.....	10



TABLE OF CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

EDUCATION ACT	10
EDUCATION ACT	10
AREA DEVELOPMENT ACT	11
GOVERNMENT ORGANISATION ACT.....	11
COMMISSIONER'S ORDERS	12
GOVERNMENT ORGANISATION ACT AND YUKON ACT (CANADA)	12

LOI SUR L'ÉDUCATION.....	10
LOI SUR L'ÉDUCATION.....	10
LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL.....	11
LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT	11
DÉCRETS DU COMMISSAIRE.....	12
LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT AND LOI SUR LE YUKON (CANADA).....	12





PART I

PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES

AVIS DE CHANGEMENT DE NOM

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **NabWinvom NDERBA**
Previous Name: **Wit-Nyles Nabwinvom NDERBA**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 7 day of October, 2020

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Morgan Samantha BUCHANAN**
Previous Name: **Morgan Samantha MADDEN**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 19 day of October, 2020

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Daniel SCHLEINKOFER**
Previous Name: **Daniel Andres ALARCON ALVAREZ**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 19 day of October, 2020

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **River Hrefna Ann MORRISON**
Previous Name: **Casey Ann MORRISON**

Dated at Whitehorse, Yukon, this 21 day of October, 2020



APPOINTMENTS

FILED

O.I.C. 2020/126 - 1 October, 2020

CRIME PREVENTION AND VICTIM SERVICES TRUST ACT

Pursuant to paragraph 5(1)(f) of the *Crime Prevention and Victim Services Trust Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Tamara Horsey is appointed as a member of the Crime Prevention and Victim Services Trust board of trustees for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

FILED

O.I.C. 2020/127 - 1 October, 2020

HOSPITAL ACT

Pursuant to subparagraph 5(1)(a)(i) of the *Hospital Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Tosh Southwick is appointed as a member of the Yukon Hospital Corporation board of trustees for a two-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

FILED

O.I.C. 2020/128 - 1 October, 2020

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to sections 10 and 12 of the *Public Service Act*, the Commissioner in Executive Council orders

JUSTIN FERBEY

is appointed Deputy Head responsible for the Department of Economic Development, effective October 13, 2020, to hold office during pleasure.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

NOMINATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/126 - 1 octobre 2020

LOI SUR LE FONDS POUR LA PRÉVENTION DU CRIME ET LES SERVICES AUX VICTIMES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 5(1)f) de la *Loi sur le fonds pour la prévention du crime et les services aux victimes*, décrète :

1 Tamara Horsey est nommée membre du conseil d'administration du Fonds pour la prévention du crime et les services aux victimes pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/127 - 1 octobre 2020

LOI SUR LES HÔPITAUX

La commissaire en conseil exécutif, conformément au sous-alinéa 5(1)a)(i) de la *Loi sur les hôpitaux*, décrète :

1 Tosh Southwick est nommée membre du conseil d'administration de la Régie des hôpitaux du Yukon pour un mandat de deux ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/128 - 1 octobre 2020

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 10 et 12 de la *Loi sur la fonction publique*, décrète :

JUSTIN FERBEY

est nommé administrateur général responsable du ministère du Développement économique, à compter du 13 octobre 2020, à titre amovible.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.



FILED

O.I.C. 2020/129 - 1 October, 2020

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to sections 10 and 12 of the *Public Service Act*, the Commissioner in Executive Council orders

JUSTIN FERBEY

is appointed as a Deputy Head of the Department of Energy, Mines and Resources with responsibility solely as President of the Yukon Development Corporation, effective October 13, 2020, to hold office during pleasure.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

FILED

O.I.C. 2020/130 - 1 October, 2020

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to sections 10 and 12 of the *Public Service Act*, the Commissioner in Executive Council orders

STEPHEN MILLS

is appointed Deputy Head responsible for the Executive Council Office, effective November 14, 2020, to hold office during pleasure.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

FILED

O.I.C. 2020/131 - 1 October, 2020

PUBLIC SERVICE ACT

Pursuant to sections 10 and 12 of the *Public Service Act*, the Commissioner in Executive Council orders

PAUL MOORE

is appointed as a Deputy Head of the Department of Energy, Mines and Resources with responsibility for all matters as the deputy head of the Department other than responsibility as President of the Yukon Development Corporation, effective November 9, 2020, to hold office during pleasure.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/129 - 1 octobre 2020

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 10 et 12 de la *Loi sur la fonction publique*, décrète :

JUSTIN FERBEY

est nommé administrateur général responsable du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources, avec pour seule responsabilité celle de président de la Société de développement du Yukon, à compter du 13 octobre 2020, à titre amovible.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/130 - 1 octobre 2020

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 10 et 12 de la *Loi sur la fonction publique*, décrète :

STEPHEN MILLS

est nommé administrateur général responsable du ministère du Conseil exécutif, à compter du 14 novembre 2020, à titre amovible.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/131 - 1 octobre 2020

LOI SUR LA FONCTION PUBLIQUE

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 10 et 12 de la *Loi sur la fonction publique*, décrète :

PAUL MOORE

est nommé administrateur général responsable du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources, avec toutes les responsabilités relatives à cette fonction, sauf celle de président de la Société de développement du Yukon, à compter du 9 novembre 2020, à titre amovible.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.



FILED

O.I.C. 2020/132 - 1 October, 2020

WATERS ACT

Pursuant to subsection 8(1) and paragraph 8(2)(a) of the *Waters Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Susan Heffner is appointed as a member of the Yukon Water Board for a six-month term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

FILED

O.I.C. 2020/133 - 1 October, 2020

YUKON UNIVERSITY ACT

Pursuant to paragraph 13(1)(c) of the *Yukon University Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Christine Mahar is appointed as a member of the Yukon University board of governors for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

FILED

O.I.C. 2020/134 - 1 October, 2020

YUKON UNIVERSITY ACT

Pursuant to subparagraph 13(1)(c)(i) of the *Yukon University Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Pearl Callaghan is appointed as a member of the Yukon University board of governors for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

FILED

O.I.C. 2020/135 - 1 October, 2020

YUKON UNIVERSITY ACT

Pursuant to subparagraph 13(1)(c)(i) of the *Yukon University Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Judy Gingell is appointed as a member of the Yukon University board of governors for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/132 - 1 octobre 2020

LOI SUR LES EAUX

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 8(1) et à l'alinéa 8(2)a) de la *Loi sur les eaux*, décrète :

1 Susan Heffner est nommée membre de l'Office des eaux du Yukon pour un mandat de six mois.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/133 - 1 octobre 2020

LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 13(1)c) de la *Loi sur l'Université du Yukon*, décrète :

1 Christine Mahar est nommée membre du Conseil des gouverneurs de l'Université du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/134 - 1 octobre 2020

LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON

La commissaire en conseil exécutif, conformément au sous-alinéa 13(1)c)(i) de la *Loi sur l'Université du Yukon*, décrète :

1 Pearl Callaghan est nommée membre du Conseil des gouverneurs de l'Université du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/135 - 1 octobre 2020

LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON

La commissaire en conseil exécutif, conformément au sous-alinéa 13(1)c)(i) de la *Loi sur l'Université du Yukon*, décrète :

1 Judy Gingell est nommée membre du Conseil des gouverneurs de l'Université du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.



FILED

O.I.C. 2020/136 - 1 October, 2020

YUKON UNIVERSITY ACT

Pursuant to subparagraph 13(1)(c)(ii) of the *Yukon University Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Mark Wedge is appointed as a member of the Yukon University board of governors for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

FILED

O.I.C. 2020/139 - 15 October, 2020

GOVERNMENT ORGANISATION ACT

Pursuant to section 3 of the *Government Organisation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The Schedule attached to Order-in-Council 2016/184 is replaced with the attached Schedule.

Dated at Whitehorse, Yukon this 15 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2020/140 - 15 October, 2020

YUKON ADVISORY COUNCIL ON WOMEN'S ISSUES ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the *Yukon Advisory Council on Women's Issues Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Judith Hartling is appointed as a member of the Yukon Advisory Council on Women's Issues for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 15 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/136 - 1 octobre 2020

LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON

La commissaire en conseil exécutif, conformément au sous-alinéa 13(1)(c)(ii) de la *Loi sur l'Université du Yukon*, décrète :

1 Mark Wedge est nommé membre du Conseil des gouverneurs de l'Université du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/139 - 15 octobre 2020

LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 3 de la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, décrète :

1 L'annexe jointe au Décret 2016/184 est remplacée par l'annexe ci-jointe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 15 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/140 - 15 octobre 2020

LOI SUR LE CONSEIL CONSULTATIF SUR LES QUESTIONS TOUCHANT LES INTÉRÊTS DE LA FEMME

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le Conseil consultatif sur les questions touchant les intérêts de la femme*, décrète :

1 Judith Hartling est nommée membre du Conseil consultatif sur les questions touchant les intérêts de la femme pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 15 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.



FILED

O.I.C. 2020/141 - 15 October, 2020

YUKON ADVISORY COUNCIL ON WOMEN'S ISSUES ACT

Pursuant to subsections 5(1) and 8(1) of the *Yukon Advisory Council on Women's Issues Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Yvonne Clarke is appointed as a member and chair of the Yukon Advisory Council on Women's Issues effective November 10, 2020, for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 15 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

FILED

O.I.C. 2020/145 - 23 October, 2020

DENTAL PROFESSION ACT

Pursuant to subsection 14(1) of the *Dental Profession Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Dr. Suzanne Carlisle and Dr. Karl Denk are appointed to act as a board of inquiry in respect of complaints DENT2019-02 and DENT2019-03.

Dated at Whitehorse, Yukon this 23 day of October, 2020

FILED

O.I.C. 2020/146 - 23 October, 2020

HEALTH PROFESSIONS ACT AND PHARMACISTS ACT

Pursuant to subsection 17(1) of the *Pharmacists Act* and subsection 50(11) of the *Pharmacists Regulation*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Paul Battin and Brad Willsey are appointed to act as a board of inquiry.

Dated at Whitehorse, Yukon this 23 day of October, 2020

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/141 - 15 octobre 2020

LOI SUR LE CONSEIL CONSULTATIF SUR LES QUESTIONS TOUCHANT LES INTÉRÊTS DE LA FEMME

La commissaire en conseil exécutif, conformément aux paragraphes 5(1) et 8(1) de la *Loi sur le Conseil consultatif sur les questions touchant les intérêts de la femme*, décrète :

1 Yvonne Clarke est nommée membre et présidente du Conseil consultatif sur les questions touchant les intérêts de la femme, à compter du 10 novembre 2020, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 15 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/145 - 23 octobre 2020

LOI SUR LA PROFESSION DENTAIRE

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 14(1) de la *Loi sur la profession dentaire*, décrète :

1 Les docteurs Suzanne Carlisle et Karl Denk sont nommés pour constituer une commission d'enquête relativement aux plaintes DENT2019-02 et DENT2019-03.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 23 jour de octobre 2020

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/146 - 23 octobre 2020

LOI SUR LES PROFESSIONS DE LA SANTÉ AND LOI SUR LES PHARMACIENS

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 17(1) de la *Loi sur les Pharmaciens* et au paragraphe 50(11) du *Règlement sur les pharmaciens*, décrète :

1 Paul Battin et Brad Willsey sont nommés pour constituer une commission d'enquête.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 23 jour de octobre 2020



FILED

O.I.C. 2020/147 - 29 October, 2020

LIQUOR ACT

Pursuant to subsection 3(2) of the *Liquor Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The appointment of Odessa Epp as a member of the board of directors of the Yukon Liquor Corporation, made by Order-in-Council 2019/11, is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of October, 2020

FILED

O.I.C. 2020/148 - 29 October, 2020

PUBLIC HEALTH AND SAFETY ACT

Pursuant to subsection 4(3) of the *Public Health and Safety Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The appointments of Dr. Robert Bousquet, Dr. Barb Grueger and Dr. Sharon Lazeo as medical officers of health for every health district in Yukon made by Order-in-Council 2009/184 are revoked.

2 The appointments of Dr. Jessica Blaker and Dr. Deborah Lisoway as medical officers of health for every health district in Yukon made by Order-in-Council 2014/156 are revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 29 day of October, 2020

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/147 - 29 octobre 2020

LOI SUR LES BOISSONS ALCOOLISÉES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 3(2) de la *Loi sur les boissons alcoolisées*, décrète :

1 La nomination d'Odessa Epp, à titre de membre du conseil d'administration de la Société des alcools du Yukon, effectuée par le Décret 2019/11, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de octobre 2020

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/148 - 29 octobre 2020

LOI SUR LA SANTÉ ET LA SÉCURITÉ PUBLIQUES

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4(3) de la *Loi sur la santé et la sécurité publiques*, décrète :

1 Les nominations des docteurs Robert Bousquet, Barb Grueger et Sharon Lazeo à titre de médecins-hygiénistes pour tous les districts sanitaires du Yukon, effectuées par le Décret 2009/184, sont révoquées.

2 Les nominations des docteurs Jessica Blaker et Deborah Lisoway à titre de médecins-hygiénistes pour tous les districts sanitaires du Yukon, effectuées par le Décret 2014/156, sont révoquées.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 29 jour de octobre 2020

MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2020/66 - 5 October, 2020

TERRITORIAL COURT ACT

Pursuant to paragraph 57(1)(b) of the *Territorial Court Act*, the Minister of Justice orders :

1 The appointment of David Ravensdale as a justice exercising administrative functions and presiding functions made by Ministerial Order 2012/05 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 5 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2020/66 - 5 octobre 2020

LOI SUR LA COUR TERRITORIALE

Le ministre de la Justice, conformément au paragraphe 57(1) de la *Loi sur la Cour territoriale*, arrête :

1 La nomination de David Ravensdale, à titre de juge de paix pour l'exercice de fonctions administratives et de présidence, effectuée par l'Arrêté ministériel 2012/05, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 5 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.



PROCLAMATIONS

FILED

O.I.C. 2020/144 - 15 October, 2020

LOBBYISTS REGISTRATION ACT

Pursuant to section 35 of the *Lobbyists Registration Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The *Lobbyists Registration Act*, S.Y. 2018, c.13, is proclaimed into force.

Dated at Whitehorse, Yukon this 15 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

PROCLAMATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/144 - 15 octobre 2020

LOI SUR L'INSCRIPTION DES LOBBYISTES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 35 de la *Loi sur l'inscription des lobbyistes* décrète :

1 Est en vigueur la *Loi sur l'inscription des lobbyistes*, L.Y. 2018, ch. 13.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 15 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.





PART II

PARTIE II

REGULATIONS

RÈGLEMENTS

FILED

DÉPOSÉ

O.I.C. 2020/137 - 1 October, 2020

DÉCRET 2020/137 - 1 octobre 2020

EDUCATION ACT

LOI SUR L'ÉDUCATION

Pursuant to the *Education Act* and after consultation with the chief electoral officer, the Commissioner in Executive Council orders

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'éducation*, après consultation avec le directeur général des élections, décrète :

1 The attached *Regulation to amend the Remuneration of Election Officers Regulation (2020)* is made.

1 Est établi le *Règlement de 2020 modifiant le Règlement sur la rémunération du personnel électoral* paraissant en annexe.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of October, 2020

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de octobre 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

DÉPOSÉ

O.I.C. 2020/138 - 1 October, 2020

DÉCRET 2020/138 - 1 octobre 2020

EDUCATION ACT

LOI SUR L'ÉDUCATION

Pursuant to the *Education Act*, the Commissioner in Executive Council orders

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'éducation*, décrète :

1 The attached *Regulation to amend the Payments to Members and Trustees Regulations (2020)* is made.

1 Est établi le *Règlement de 2020 modifiant le Règlement sur la rémunération des membres des conseils et commissions scolaires* paraissant en annexe.

Dated at Whitehorse, Yukon this 1 day of October, 2020

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 1 jour de octobre 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



FILED

O.I.C. 2020/142 - 15 October, 2020

AREA DEVELOPMENT ACT

Pursuant to the *Area Development Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Regulation to amend the Golden Horn Development Area Regulation (2020)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 15 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Administration Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from Queen's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2020/143 - 15 October, 2020

GOVERNMENT ORGANISATION ACT

Pursuant to the *Government Organisation Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The Schedule attached to Order-in-Council 2014/174 assigning administration of enactments to Ministers presiding over the several departments of government is amended by

(a) adding to the list of enactments administered by the Minister responsible for the Executive Council Office, in alphabetical order, the expression "Lobbyists Registration Act (s.33 only) (*shared with Legislative Assembly*)", in section 6; and

(b) adding to the list of enactments administered by the Legislative Assembly, in alphabetical order, the expression "Lobbyists Registration Act (other than s.33) (*shared with Executive Council Office*)" in section 12.

Dated at Whitehorse, Yukon this 15 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/142 - 15 octobre 2020

LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'aménagement régional*, décrète :

1 Est établi le *Règlement de 2020 modifiant le Règlement sur la Région d'aménagement de Golden Horn* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 15 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice administratif du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur de la Reine, CP 2703 (W-9), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2020/143 - 15 octobre 2020

LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, décrète :

1 L'annexe jointe au Décret 2014/174, qui attribue l'administration de lois aux ministres qui dirigent les ministères du gouvernement, est modifiée comme suit :

- a) par insertion, selon l'ordre alphabétique, de l'expression « Inscription des lobbyistes, Loi sur L' (*art. 33 seulement*) (*partagée avec l'Assemblée législative*) » à la liste des lois administrées par le ministre responsable du Conseil exécutif, à l'article 6;
- b) par insertion, selon l'ordre alphabétique, de l'expression « Inscription des lobbyistes, Loi sur L' (*sauf l'article 33*) (*partagée avec le Conseil exécutif*) » dans la liste des lois administrées par l'Assemblée législative, à l'article 12.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 15 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.



COMMISSIONER'S ORDERS

COMMISSIONER'S ORDER 2020/01 - 15 October, 2020

**GOVERNMENT ORGANISATION ACT AND YUKON ACT
(CANADA)**

On the advice of the Premier and pursuant to section 8 of the *Yukon Act* (Canada), and paragraph 2(1)(b) and section 2.2 of the *Government Organisation Act*, the Commissioner orders

1 Commissioner's Order 2016/12 is amended by replacing the expression "Jeanie Dendys" with the expression "Jeanie McLean".

Dated at Whitehorse, Yukon this 15 day of October, 2020

This notice was published in the Yukon News on 23 October 2020.

DÉCRETS DU COMMISSAIRE

DÉCRET DU COMMISSAIRE 2020/01 - 15 octobre 2020

**LOI SUR L'ORGANISATION DU GOUVERNEMENT AND LOI
SUR LE YUKON (CANADA)**

Sur l'avis du premier ministre et conformément à l'article 8 de la *Loi sur le Yukon* (Canada), et à l'alinéa 2(1)b) et l'article 2.2 de la *Loi sur l'organisation du gouvernement*, la commissaire ordonne :

1 Le Décret du commissaire 2016/12 est modifié en remplaçant l'expression « Jeanie Dendys » par l'expression « Jeanie McLean ».

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 15 jour de octobre 2020

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 23 octobre 2020.



